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V
iceprimarul Capita-

lei, Stelian Bujdu-

veanu a admis fap-

tul cã, la mai mult

de trei decenii de la

Revoluþie, la nivelul

Bucureºtiului s-a eºuat "în multe

locuri" ºi cã, în continuare, cetã-

þeanul nu se aflã în centrul preo-

cupãrilor din partea autoritãþi-

lor. Viceprimarul a vorbit despre

problemele de infrastructurã:

"Percepþia mea e cã am eºuat în

multe locuri, dupã 30 de ani de

la Revoluþie. Servicii publice

care astãzi nu au în centru cetã-

þeanul municipiului Bucureºti. O

sã fiu foarte direct: vorbim,

dupã 30 de ani de reþeaua de

termoficare ºi nimeni nu se uitã

la cetãþean. Toatã lumea se

gândeºte la sistem, cã o sã crape

þeava, dar nimeni nu vorbeºte

despre acele sute de mii de

apartamente care nu au apã

caldã acasã, despre acei copii

care nu pot fi spãlaþi. Asta este

realitatea, din pãcate. Acelaºi lu-

cru se întâmplã ºi cu transportul

în comun. Dacã nu ne uitãm la

problemã ºi vorbim doar despre

lucrurile din faþã, nu despre ce e

în spatele uºilor închise, adicã în

casele oamenilor, niciodatã nu

vom putea sã facem ceva. La ni-

velul digitalizãrii, spun cã la fina-

lul acestei luni nu va mai exista

niciun mijloc de transport în

municipiul Bucureºti care sã nu

aibã automate digitale pentru a

plãti cãlãtoriile cu telefonul sau

cu cardul. Anul trecut am fãcut

prima integrare completã a

transportului public de supra-

faþã cu cel subteran. Problema

transportului public este una cu

care se întâlnesc ºi cei din me-

diul de afaceri".

Companiile statului ºi institu-

þiile publice trebuie sã plãteascã

bilet de transport public inte-

grat pentru angajaþii lor ºi nu mi

se pare normal ca administraþia

sã ofer parcãri gratuite tuturor

instituþiilor din Bucureºti, iar pe

cetãþean sã-l taxez, a declarat

Bujduveanu: "Am venit cu o pro-

punere destul de curajoasã pen-

tru care am fost taxat: companii-

le statului trebuie sã plãteascã

pentru angajaþii lor bilet de

transport integrat. Nu am nicio

obligaþie, ca administraþie, sã

ofer parcãri gratuite tuturor ins-

tituþiilor din municipiul Bucu-

reºti, iar pe cetãþeanul bucu-

reºtean sã-l taxez. Sunt sãtul de

oameni din instituþii publice, co-

legi, prieteni, angajaþi, care sunã

la Primãria Capitalei sã cearã un

loc de parcare pentru cã ei lu-

creazã la un minister sau se su-

pãrã cã am pus taxã pe parcare.

Vi se pare normal ca sã plãtiþi 5

lei sau 10 pe orã, iar cei care lu-

creazã la stat sã vinã sã lase

maºina acolo gratis? Mie nu mi

se pare normal. Atunci am venit

cu o propunere: ca acele com-

panii de stat, instituþii publice sã

achiziþioneze abonamente inte-

grate pentru angajaþii lor. Nu

vreau sã sune ca o ceartã pe

care o fac pentru anumite cate-

gorii care lucreazã la stat...Vã

promitem cã transportul public

va schimba ºi va avea ca princi-

pal epicentru cetãþeanul". Pro-

blemele de infrastructurã repre-

zintã o mare problemã pentru

actuala administraþie ºi cu sigu-

ranþã ºi pentru viitoarea.
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"Sunt sãtul de oameni din instituþii publice,
colegi, prieteni, angajaþi, care sunã la Primãria
Capitalei sã cearã un loc de parcare pentru cã ei
lucreazã la un minister sau se supãrã cã am pus
taxã pe parcare".


